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LXXX!1. SEDNICA 

ZAKONODAVNOG ODBORA 
ШОШ SKUPŠTINE 

KRALJEVINE 
SRBA, HRVATA I SLOVENACA 

držana 17. oktobra 1922, godine u Beogradu. 

•ч 

Predsedavao Potpredsednik Jovan Magov- 
-Čević. 

Sekretar d-r Pavle Čubrović. 
Početak u 4 i po časa po podne. 
Potpredsednik Jovan Magovčević; Otvaram 82 

sednicu Zakonodavnog Odbora, izvolite čuti zapisnik 
prošlog sastanka. 

Sekretar d-r Čubrović čita zapisnik 81. sa- 
stanka. 

Potpredsednik Jovan Magovčević: Ima li ko 
da učini kakovu primedbu na pročitani zapisnik? 
(Nema) Objavljujem da je pročitani zapisnik primljen. 

Molim g.  sekretara da^pročita molbe i predloge. 
Sekretar d-r Pavle Čubrović: Odboru susti- 

gle ove molbe: 
1. D-r Milan Kreser, pomoćnik direktora Dr- 

žavne Statistike moli, da se akademci, državni či- 
novnici, ne ocenjuju i da se izjednače sa prinadlež- 
nostima profesora Univerziteta; 

2. Zajednica umirovljenika za Hrvatsku, Slavo- 
niju i Medumurje podnosi predloge za dopune pred- 
loga zakona o činovnicima; 

3. Gruntovničari iz Nove Gradiške mole da se 
gruntovničari što bolje osiguraju novim zakonom o 
činovnicima ; 

•1. Udruženje državnih penzionera iz Beograda 
moli, da se zakonom o činovnicima revediraju pen- 
zije biv.   državnih činovnika prema novim platama ; 

5. Zadruga javnih Činovnika Hrvatske i Slavo- 
nije moli, da se činovnicima uračuna vreme prove- 
deno u aktivnoj vojnoj zlužbi u godine za   penziju ; 

6. Zemaljsko društvo općinskih činovnika iz Za- 
greba moli, da se priznadu godine' službe sadašnjim 
državnim činovnicima biv.   općinskim   činovnicima ; 

7. Žene državnih činovnika i _ žene činovnici 
podnose rezoluciju za brzo donošenje zakona o či- 
novnicima i poboljšanje materijalnog stanja činovnika; 

0 Udruženje inžinjera i arhitekta iz Beograda 
podnosi svoje mišljenje o predlogu zakona o činovni- 
cima građanskog reda; 

9. Finansiska prokuratura u Ljubljani podnosi 
predlog za grupisanje svojih činovnika na pojedine 
položaje; 

10. Predsednik Banskog Stola u Zagrebu pod- 
nosi predlog za dopunu čl. 28. predloge zakona o 
činovnicima; 

11. Zajednica hrvatskih sudaca u Zagrebu pod- 
nosi   predlog za dopunu  čl. 28. predloga   zakona o 
činovnicima; .   ,   v.        ... 

12. Savez pomoćnih činovnika i dnevničara za 
Bosnu i Hercegovinu podnosi predlog za dopunu čl. 
61. predloga zakona o činovnicima; 

13. Društvo gruntovničarskih činovnika za Bosnu 
i Hercegovinu moli, da se gruntovničari pravedno 
kategorišu; 

14. Društva državnih pisarmčkih uradnika, oti- 
cijanata i pomoćnika u Ljubljani dostavljaju predloge 
za izmenu i dopunu pojedinih članova predlogs za- 
kona o  činovnicima; 

15. Savezi   činovnika za Slovenipi.   Hrvatsku i 

Slavoniju, Dalmaciju, Bosnu i Hercegovinu i organi- 
zacija poštanskih i telegrafskih činovnika mole, za 
hitno rešenje činovničkog zakona i povećanje doda- 
taka na skupoću; 

16. Udruženja certifikatiska u Ljubljani mole, da 
se prvobitni član 238. unese ponovo u zakon o či- 
novnicima; 

17. Udruženja državnih činovnika u Sarajevu 
podnose predloge za izmenu i dopunu predloga za- 
kona o činovnicima; 

18. Savez državnih nameštenika za Bosnu i 
Hercegovinu dostavlja peticiju pisarničkih činovnika 
— aspiranata — za njihovo regulisanje ranga i plata 
činovničkim zakonom; 

19. Udruženje visoko-školskih nastavnika u Za- 
grebu podnosi predlog za izmenu člana 28. predloga 
zakona o činovnicima: 

20. Gjuro Radulović, iz Zagreba moli, da se fi- 
nansiskim ocijalima i manipulantima prizna u godine 

za penziju sve vreme provedeno u nižoj državnoj ili 
općinskoj službi; 

21. Vićentije Radovanović, državni okružni eko- 
nom iz Beogreda, podnosi primedbe na predlog za- 
kona o činovnicima: 

22. Hrvatsko Slovensko društvo pisarničkih na- 
mještenika u Zagrebu podnose svoje primedbe na 
predlog   zakona o činovnicima; 

23. Neukazni službenici iz Beograda mole, da 
se oslobode uplata u udovički fond oni neukazni služ- 
benici, koji su odlikovani „albanskom spomenicom". 

Potpredsednik J. Magovčević: Sve ove molbe 
i predloži upućeni su Pcdodboru za proučavanje 
predloga zakona o činovnicima građanskog reda na 
ocenu i dalji rad. 

Odboru su prispeli ovi izveštaji: Pododbori za 
proučavanje predloga zakona o činovnicima i o ne- 
posrednim porezima dostavili su zapisnike sednica 
o svome kostituisanju. Molim da se to primi k znanju. 
(Prima se k znanju). 

Dalje, Ministar Saobraćaja podneo je predlog 
za zakonodavno tumačenje čl. I,2i6 zakona o pre- 
vozu skelama i drugim plovnim objektima. Za reša- 
vanje po ovome predlogu nadležna je Nar. Skupština, 
i zato će se ovaj predlog vratiti g. Min. Saobraćaja 
da ga uputi Nar. Skupštini. 

Ministar Unutrašnjih Dela dostavlja predstavku 
predstavnika filmske industrije sa primedbama na 
projekat zakona o cenzuri kinematografskih filmova 
moleći da se ovaj projekat uzme odmah li rad. Ra- 
niji ministar g. Voja Marinković trgao je ovaj pred- 
log, a današnji ministar Unutrašnjih Dela traži da se taj 
predlog reši. Ako hoćete na ovoj sednici da izaberemo 
sekciju ili na idućoj sednici? (Glasovi: Na idućoj!) 
Onda ćemo izabrati sekciju na nekoj idućoj sednici. 

Dalje, Trgovačko-obrtnička komora u Zagrebu 
dostavlja primedbe na projekat zakona o cenzuri ki- 
nematografskih filmova. Kad izaberemo sekciju, onda 
ćemo uputiti i te primedbe. 

Trgovačko-obrtnička ibornica u Ljubljani moli 
da se odgodi rešenje zakona o neposrednim pore- 
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zima, dok ne podnese svoje primedbe. Ovo će se 
uputiti onoj sekciji za neposredne poreze. 

Sad je jedina tačka dnevnoga reda da se reši 
po molbi pododbora za proučavanje predloga za- 
kona o činovnicima gradjanskoga reda koji traži 
produženje roka za podnošenje izveštaja o predlogu 
zakona o činovnicima, pošto mu je rok istekao 10. 
o. m. Ja mislim da vi svi uvidjate da je potrebno 
da se taj rok pododboru produži. Samo da rešimo 
koliko će taj rok biti dovoljan. Ja bih predložio da 
se rok [produži 10 dana, inače Nar. Skupština i Zak. 
Odbor ne mogu da rade zbog proslave na Kuma- 
novu. (Prima se.) Onda konstatujem da je cvome 
pododboru odobreno još 10 dana za izradu činov- 
ničkog zakona. 

Ima reč g. D-r Reisner. 
D-r Josip Reisner: Ja sam liteo da učinim 

jedno pitanje. Zakonodavni Odbor produžio je rok 
pododboru za zakon o činovnicima gradjanskoga 
reda za 10 dana. Treba li u tome roku  da   Podod- 

bor podnese i izveštaj. Pododbor je imao rok do 10. 
oktobra a sada je 17. oktobar. Koliko ja mogu pred- 
videti Pododbor će biti gotov sa radom za 4, 5, dana 
a to je 21. oktobar. Tada smo mi svršili posao i 
ja kao sekretar Pododbora moram imati vremena da 
izradim izveštaj. i treba u formalnom pogledu ovaj 
rok produžiti jer sigurna je stvar da zbog proslave 
Kumanovske koja ima doći kroz nekoliko dana, Za- 
konodavni Odbor izvesno neće raditi ovoga meseca 
i sastaće se 1. novembra. Ja kao sekretar mogu pod- 
neti izveštaj do toga vremana i onda Zak. Odbor 
može početi da radi u prvim danima novembra meseca. 

Potpredsednik Jovan Magovčević: Prima li 
Zak. Odbor da se Pododboru za zakon o činovni- 
cima gradjanskoga reda produži rok do 1. novemara? 
(Prima.) 

Današnju sednicu zaključujem a iduća sednica 
zakazaće se pismenim putem. 

Sednica je   zaključena   u 4 
podne. 

3/ 
li časa   posle 

Штампарија   .ТУЦОВНЋ* A. Д. ,,Ослобође11,а* — Иеогрдд. 






